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ZAPISNIK  

SA X. SJEDNICE 
GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVALJE 
ODRŽANE DANA 13. PROSINCA 2016.G  

U GRADSKOJ VIJEĆNICI S POČETKOM U 09,00 SATI  
 

 
Sjednici nazočni: 

1. Vesna Šonje Allena 
2. Zvonko Vrtodušić 
3. Anton Denona 
4. Marin Lončarić 
5. Marijan Badurina 
6. Aleksij Škunca 
7. Valentina Tomulić Trgovčević 
8. Albert Semenčić 

       9.  Ljubomir Kurilić 
    10.   Robert Badurina  
    11.   Jurica Palčić 
    12.   Lukica Šuljić 
 
Odsutni vijećnici: 

1. dr Mariella Pehovac 
 
Ostali nazočni: 
1. Ante Dabo, gradonačelnik 
2. Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela 
3. Margareta Škunca Čepulo, pročelnica Upravnog odjela 
4. Lucie Zubović, referent, voditelj zapisnika 
5. Ante Dabo, viši stručni suradnik za komunalne djelatnosti 
6. Spomenka Tamarut, voditeljica Odsjeka za proračun i financije 
 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena otvorila je sjednicu, pozdravila sve nazočne i pozvala 
gradonačelnika Antu Dabo da iznese izvješće o aktivnostima gradske uprave u periodu od 
zadnje održane sjednice. 
Gradonačelnik Ante Dabo upoznao je vijećnike sa aktivnostima gradske uprave  od zadnje 
održane sjednice; 

- zahvalio je svima koji su izašli na održani referendum za izgradnju luke i marine te 
izrazio žaljenje što su mnogi apstinirali te obvezujući referendum nije uspio, 

- radovi na uređenju ulica u povijesnoj jezgri su krenuli i do Uskrsa bi trebali imati 
uređene ulice sa svom infrastrukturom, 

- započeli su radovi na izgradnji društvenog doma u Staroj Novalji, crkvice u Kustićima 
i rive u Zubovićima, 

- održan je sastanak  s ministrom Olegom Butkovićem  na temu aglomeracije Novalja 
za utvrđivanje granice pomorskog dobra i do kraja godine bi imali riješene elaborate, a 
u ožujku 2017.g. bi trebali biti raspisani natječaji, 
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- sanacija luke Tovarnele; oko 3 mil. kuna bi mogli dobiti iz ministarstva, aplicirati će 
lučka uprava ali će Grad sudjelovati kao i do sada u svim takvim projektima, 

- za zgradu HEP-a u Novalji se očekuje  raspisivanje natječaja, 
- odlagalište Caska; prve dvije faze su pri završetku i nakon završetka sanacije 

odlagalište će biti potpuno zatvoreno i uređeno, V faza je sortirnica i Caska će se 
upotrebljavati kao odlagalište još najviše 4 godine i otpad bi se imao selektirati u kući, 

- za apliciranje se pripremaju projekti poduzetničkog inkubatora, za kulturni centar 
Gozdenica građevinska dozvola je gotova, radi se projekt za rekonstrukciju DVD-a u 
Novalji, 

- pokrenut je projekt proizvodnje milenijskog maslinovog ulja sa stablima koja su starija 
od 1000 godina. 
 

Nakon izlaganja gradonačelnika predsjednica Vesna Šonje Allena otvorila je aktualni sat 
za pitanja vijećnika. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca 

1. Imamo različite informacije po pitanju vlasništva Palčićeve butige i da utvrdimo kako 
je Grad stranka u postupku? 

2. Da li je postojalo zakonsko uporište za izradu idejnog projekta luke i marine Novalja? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 

1. Vlasništvo Palčićeve butige riješeno je prije 10 godina. Kada je Brodokomerc izišao iz 
prostora Palčići su ušli u posjed. Grad je 2010. godine pokrenuo revindikacijsku tužbu 
gdje  vlasnik nevlasnika traži da mu preda u posjed vlasništvo. Sa obitelji Palčić je 
postignut  sporazum da ih za pet godina oslobađa plaćanja najma za terase koje oni 
koriste, potpisali su sporazum i to je riješeno. 

2. Da li je postojala zakonska osnova za izradu idejnog projekta, ja ne vidim da je tu 
nešto nezakonito ako su sredstva bila predviđena u proračunu. 

 
Vijećnik Robert Badurina 

1. U proračunu ne vidimo da se planira neko uređenje luke Novalja; da li postoji neki 
plan B i da li će se krenuti u bilo kakvu sanaciju? 

2. Ne vidim predviđena sredstva u proračunu za projekt aglomeracije iako nam je rečeno 
da moramo predvidjeti sredstva u proračunu za dio kojeg mi trebamo sufinancirati? 

 
Gradonačelnik Ante Dabo 

1. Uređenje luke Novalja, pustimo to novom sazivu Gradskog vijeća ili rebalansu 
proračuna, nemam namjeru raditi preko volje naših građana. 

2. Za sredstva za aglomeraciju rečeno mi je da za sada ne predviđamo ništa jer ćemo 
sredstva predviđati tek 2018. godine nakon što prođu natječaji. 

 
Vijećnik Lukica Šuljić 

1. Zamoljen sam od koncesionara u uvali Babe da pitam u kojoj je fazi uređenje prilaza 
dali je taj put predviđen za uređenje ove godine? 

 
Gradonačelnik Ante Dabo 

1. Put Baba je u fokusu, s projektom smo gotovi ali on zadire u privatno vlasništvo i mi 
moramo pozvati ljude  i vidjeti kako ćemo s financiranjem. Do ljeta bi mogli proširiti 
prometnicu. Samorašnji put je također u jako lošem stanju i projekt uređenja  je 
izrađen, ali  je veliki problem odvodnja. 
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Vijećnik Albert Semenčić 

1. Nakon provedenog referenduma koji je doživio fijasko, da li će se ponovo pokrenuti 
postupak za uređenje luke bez marine, koji su zakonski okviri i koliko je utrošeno 
sredstava za vizualizaciju  ovog projekta i neuspjelog referenduma? 

Gradonačelnik Ante Dabo  
1. O kvalifikacijama ne želim komentirati a fijasko nije bio, a koliko je potrošeno 

vidljivo je iz proračuna. 
 
Vijećnik Ljubomir Kurilić 

1. Obnova z.k. da li se  planira  i u kojem opsegu, konkretno na k.o.  Barbati je veliki 
problem katastar?  

 
Gradonačelnik Ante Dabo 

Mogu izraziti svoje zadovoljstvo i zahvalu sudu u Zadru koji tretira ovaj problem kao 
važan.To su značajne aktivnosti da konačno završimo obnovu Novalje sa dvije komisije i 
bitno požurimo rad obnove zemljišnih knjiga. 

Paralelno s tim po pitanju Barbata i Luna navodno postoji neki projekt ažuriranja jer je 
izmjera vrlo skup projekt, a ovo bi moglo popraviti situaciju. Radi podloga se ne može ići niti 
u izradu UPU-a za ova područja. 
 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena zatvorila je aktualni sat i  predložila  verifikaciju 
Zapisnika sa IX. sjednice Gradskog vijeća održane dana 17. studenog  2016. godine. 
Verifikacija zapisnika sa IX. sjednice izvršena je bez primjedbi. 
 
DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog  Proračuna Grada Novalje  za 2017. godinu s projekcijama za 2018. i 2019. 
godinu. 

2. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Novalje za 2017. godinu. 
3. Prijedlog Plana razvojnih programa Grada Novalje za razdoblje 2017. – 2019. godine. 
4. Prijedlog  Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Grada Novalje u 2017. godini. 
5. Prijedlog  Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za  2017. 

godinu. 
6. Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2017. godinu. 
7. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi za 2017. godinu. 
8. Prijedlog Programa javnih potreba u obrazovanju za 2017. godinu. 
9. Prijedlog programa javnih potreba u sportu za 2017. godinu. 
10. Prijedlog Programa javnih potreba u području djelovanja udruga  građana Grada 

Novalje za 2017. godinu. 
11. Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene 

zgrade u prostoru za 2017. godinu 
12. Prijedlog Odluke o utrošku dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta 

boravka turista na području Grada Novalje za 2017. godinu. 
13. Prijedlog Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2017. godinu. 
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14. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 
članova Gradskog vijeća izabranih sa liste grupe birača za 2017. godinu. 

15. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine oznake k.č. br. 955/98 k.o. Novalja I. 
16. Prijedlog Odluke o visini sufinanciranja katastarske izmjere i obnove zemljišnih knjiga 

na području k.o. Novalja. 
17. Prijedlog Suglasnosti na pokretanje postupka zaduživanja. 
18. Prijedlog Odluke o izradi II. izmjena i dopuna  Prostornog plana uređenja Grada 

Novalje. 
19. Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja dijela ugostiteljsko turističke 

zone Dabi – Vidasi (2. dio). 
20. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na dijelu k.č. br. 

4735/3 k.o. Novalja. 
21. Prijedlog Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija. 
22. Prijedlog Godišnjeg  plana davanja koncesija. 
23. Prijedlog Odluke o III. izmjeni i dopuni Odluke o visini koeficijenata za obračun plaće 

službenika i namještenika.  
 
 
 

AD/1 Prijedlog  Proračuna Grada Novalje  za 2017. godinu s projekcijama za 2018. i 
2019. godinu 
Voditeljica Odsjeka za proračun i financije Spomenka Tamarut iznijela je prijedlog za stavke 
kod kojih je došlo do promjene u odnosu na Nacrt prijedloga proračuna. 
Gradonačelnik Ante Dabo općenito se osvrnuo na strukturu prihoda i rashoda proračuna i 
izrazio zadovoljstvo stabiliziranim proračunom odnosno izvornim sredstvima zahvaljujući 
radu gradskih službi. Od planiranih projekata istaknuo je Lunjske maslinike jedini uvjet je 
volja mještana i MO Luna za pokretanje i apliciranje kod EU fondova. 
Obrazložio je i potporu festivalu Sonus; organizatori su već krenuli u inicijativu da se festival 
održi u prvoj polovici kolovoza što bi stvorilo još veću gužvu, a kako su klubovi voljni 
sufinancirati održavanje festivala krajem kolovoza Grad je za to također voljan dati potporu. 
 
U raspravi  vijećnik  Robert Badurina primijetio je da su sredstva za dogradnju dječjeg vrtića 
predviđena i upitao da li to znači da Grad odustaje od apliciranja za sredstva EU, a Spomenka 
Tamarut odgovorila je da  predviđena sredstva nisu vlastita već planirana sredstva iz EU 
fondova i moraju biti predviđena u proračunu ako Grad želi aplicirati. 
Vijećnik Aleksij Škunca načelno se osvrnuo na stavke proračuna i konstatirao da je načelni 
problem taj što se puno planira i krene s visokim prijedlogom, a poslije padamo i ne vide se 
kapitalne investicije, a za planirana sredstva za projekt kulturnog centra Gozdenica drži da 
nije nužno zadužiti se za cijeli iznos i predložio da se u ovo uključe i vlastita sredstva. 
Gradonačelnik Ante Dabo usporedio je naslijeđen proračun od 31 mil. kuna kad je preuzeo 
mandat, a sada je ostvaren sa 45 mil. kuna, na prijedlog da se za projekt Gozdenica moglo 
predvidjeti dio vlastitih sredstva istaknuo je projekte  deponija, poduzetnički inkubator, 
dogradnju dječjeg vrtića što su sve projekti za koje je potrebno predvidjeti 30 - 40% vlastitih  
sredstava. 
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 Vijećnik Lukica Šuljić podržao je  potporu za Sonus festival, a gradonačelnik Ante Dabo  je 
informiro vijećnike da je Hrvatska turistička zajednica prepoznala ovaj festival i predvidjela 
250.000,00 kuna  pa smatra da i Grad može isto. 
Vijećnica  Valentina Tomulić Trgovčević izrazila je sumnju u prolaz projekta Poduzetnički 
inkubator, rekla da kredit za projekt Gozdenice nije bio potreban na proračun od 50 mil. kuna  
i spomenula predavanje o investiranju u projekte koje je organizirala agencija koja se bavi  
investicijama (HAMAG). Gradonačelnik Ante Dabo podsjetio je vijećnicu da je bio rok od 20 
dana za predaju amandmana na nacrt Proračuna i ako je imala prijedlog  rješenja  za 
investiranje u predviđene projekte rado bi poslušao. 
Vijećnik Ljubomir Kurilić  osvrnuo se na politiku prema mjesnim odborima na području 
Grada i rekao da su predviđena sredstva za mjesne odbore mala i ovakav prijedlog nije 
prihvatljiv. 
Vijećnik Jurica Palčić sukladno stavu  Glavnog odbora HSS-a dao je podršku prijedlogu 
proračuna, osvrnuo se na projekt lunjskih maslinika i podržao  stav gradonačelnika da se 
kontaktiraju stanovnici Luna prije otvaranja projekta  i pohvalio projekt deponije Caska koji 
se provodi. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) glasova protiv Gradsko vijeće donijelo je  
 

Proračun Grada Novalje za 2017. godinu s projekcijama za 2018. i 2019. godinu 
 

 
AD/2 Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Novalje za 2017. godinu 
Uvodno izlaganje iznijela je Spomenka Tamarut i upoznala vijećnike sa odredbama odluke 
koja se sukladno zakonu donosi uz proračun. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) glasova protiv 
donijelo  

Odluku o izvršavanju Proračuna Grada Novalje za 2017. godinu 
 

AD/3 Prijedlog Plana razvojnih programa Grada Novalje za razdoblje 2017. – 2019. 
godine. 
Uvodno obrazloženje iznijela je Spomenka Tamarut i upoznala vijećnike sa prijedlogom 
prema kojem će se ulagati u projekte  u razdoblju od dvije godine. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednica Vesna Šonje Allena dala prijedlog na 
glasovanje kojem je pristupilo 12 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za 2 (dva) glasa protiv i 3 (tri) glasa suzdržana Gradsko 
vijeće donijelo je  

Plan razvojnih programa Grada Novalje za razdoblje od 2017. do 2019. godine 
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AD/4 Prijedlog  Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 
području Grada Novalje u 2017. godini. 
Uvodno obrazloženje po prijedlogu Programa održavanja iznio je Ante Dabo, viši stručni 
suradnik za komunalne djelatnosti i upoznao vijećnike sa prijedlogom   programa i  
rasporedom ulaganja u održavanje objekata komunalne infrastrukture u 2017.g.  
U raspravi, vijećnik  Aleksij Škunca postavio je pitanje uređenja poljskih puteva i puta do 
lovačkog doma, vijećnik  Robert Badurina istaknuo je problem napuštenih kućnih ljubimaca 
iza turističke sezone i upitao da li se u ovaj program može i to uključiti, pročelnica Margareta 
Škunca Čepulo odgovorila je da će se problem napuštenih životinja rješavati kroz komunalni 
red. 
Vijećnik  Zvonko Vrtodušić upitao je da li se po stavki izrada manjih projekata i   programom 
planira i uređenje novih plaža, a Ante Dabo odgovorio je da je Grad aplicirao za uređenje 
plaže Jadra u Ministarstvu ali projekt nije prošao tako da će se ovim sredstvima ispraviti 
nedostatke u projektu i ponovo aplicirati. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih Gradsko vijeće donijelo je  
 

Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na  
području Grada Novalje u 2017. godini. 

 
AD/5 Prijedlog  Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za  
2017. godinu 
Uvodno obrazloženje iznio je Ante Dabo, viši stručni suradnik za komunalne djelatnosti i 
upoznao vijećnike sa prijedlogom građenja objekata u 2017. godini prema programu koji je 
usklađen sa stavkama proračuna. 
U raspravi vijećnik Aleksij Škunca upitao je za uređenje Zadarske ulice, a vijećnik Zvonko 
Vrtodušić za Caskin put i Gundulićevu ulicu. 
Ante Dabo odgovorio je da se planira urediti ulica Caskin put od semafora do Slobodanove 
kuće u što ulazi frezanje, ugradnja upojnog bunara, asfaltiranje, a Gundulićeva ulica uredila bi 
se u 2018. godini. Gradonačelnik Ante Dabo potvrdio je da je za naručen projekt rotora 
Caskin put jer je na toj dionici kritično. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih Gradsko vijeće donijelo je  
 

Program građenja  objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2017. godini. 
 
AD/6 Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2017. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je Margareta Škunca Čepulo pročelnica Upravnog odjela i 
upoznala vijećnike sa prijedlogom programa prema kojem se vrši raspored sredstava za 
socijalne potrebe. 
U raspravi su  vijećnik Ljubomir Kurilić upitao je koliko druge jedinice lokalne samuprave 
sudjeluju u financiranju Crvenog križa, a gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da je 
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financiranje zakonska obaveza i iznos se određuje prema visini proračuna. Vijećnik Aleksij 
Škunca vezano za financiranje zdravstvenih usluga izrazio je sumnju u dostatnost sredstava 
ukoliko Novalja dobije oftalmologiju i dijalizu i rekao da bi u tom slučaju trebalo više 
izdvojiti. 
Gradonačelnik Ante Dabo izrazio je podršku ravnatelju Doma zdravlja za  dobivanje ovih 
službi i kada to bude ostvareno tada će se predvidjeti povećanje sredstava u proračunu. 
Vijećnik  Jurica Palčić upitao je za službu pedijatrije budući da se već izdvajaju znatna 
sredstva za novorođenčad. Gradonačelnik Ante Dabo istaknuo je da je Novalja jedna od 
jedinica lokalne samouprave sa najvećim izdvajanjima za novorođenčad. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 4 (četiri) suzdržanih Gradsko vijeće donijelo je 
 

Program javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2017. godinu 
 
AD/7 Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi za 2017. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike sa prijedlogom rasporeda sredstava predviđenih za financiranje kulturnih 
aktivnosti u 2017.g. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 4 (četiri) suzdržanih Gradsko vijeće donijelo je 
 

Program javnih potreba u kulturi za 2017. godinu 
 
AD/8 Prijedlog Programa javnih potreba u obrazovanju za 2017. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike sa prijedlogom rasporeda sredstava predviđenih za financiranje 
obrazovanja u 2017.g. 
 Vijećnik Aleksij Škunca kao ravnatelj osnovne škole dao je informaciju o zaposlenju 
logopeda koji je bio potreban i rekao da smatra da je jedna od zadaća škole da ekipira stručne 
timove. Gradonačelnik Ante Dabo rekao je da ga veseli da je zaposlena stručna osoba  jer su 
potrebe sve veće i vjeruje da će i  roditelji biti zadovoljni. 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 11 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je 

Program javnih potreba u obrazovanju za 2017. godinu 
 
AD/9 Prijedlog programa javnih potreba u sportu za 2017. godinu 
Pročelnica Margareta Škunca Čepulo iznijela je prijedlog programa prema kojem bi se u 
2017. godini financirale aktivnosti športa. 
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U raspravi vijećnik Robert Badurina predložio je da novi voditelj zajednice sportova izradi 
program financiranja da se vidi gdje novac odlazi sa čime se i gradonačelnik složio i zaključio 
da će novi predsjednik izraditi program i dostaviti ga Gradskom vijeću. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih Gradsko vijeće donijelo je 
 

Program javnih potreba u obrazovanju za 2017. godinu 
 
AD/10 Prijedlog Programa javnih potreba u području djelovanja udruga  građana 
Grada Novalje za 2017. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike sa prijedlogom programa prema kojem se vrši raspored sredstava za 
financiranje udruga građana  
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih Gradsko vijeće donijelo je  
 

Program javnih potreba u području djelovanja udruga  građana Grada Novalje za 
2017. godinu 

 
AD/11 Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 
izgrađene zgrade u prostoru za 2017. godinu 
Pročelnica Ivana Kurilić iznijela je uvodno obrazloženje i upoznala vijećnike  sa   
prijedlogom programa prema kojem se  raspoređuju sredstva prikupljena s naslova naknade za 
zadržavanje nezakonitih zgrada u prostoru. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa  11 (jedanaest) glasova za i 1 (jednim)  suzdržanim  Gradsko vijeće donijelo 
je  
 

Program utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u 
prostoru za 2017. godinu 

 
AD/12 Prijedlog Odluke o utrošku dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju 
uvjeta boravka turista na području Grada Novalje za 2017. godinu 
Uvodno izlaganje po prijedlogu iznijela je pročelnica Upravnog odjela Ivana Kurilić i 
upoznala vijećnike sa prijedlogom odluke prema kojoj se troše sredstva prikupljena od  
boravišne pristojbe. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave.  
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
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Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih Gradsko vijeće donijelo je  
 

Odluku o utrošku dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka 
turista na području Grada Novalje za 2017. godinu 

 
 
 
AD/13 Prijedlog Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2017. godinu 
Uvodno izlaganje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa  11 (jedanaest) glasova za i 1 (jednim)  suzdržanim  Gradsko vijeće donijelo 
je  

Plan raspodjele sredstava spomeničke rente za 2017. godinu 
 
AD/14 Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 
članova Gradskog vijeća izabranih sa liste grupe birača za 2017. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa prijedlogom 
Odluke prema kojoj se raspoređuju sredstva namijenjena financiranju političkih stranaka, a u 
skladu sa odredbama Zakona. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. Glasovanjem, sa  12 (dvanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  
 

Odluku o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova 
Gradskog vijeća izabranih sa liste grupe birača za 2017. godinu 

 
 
AD/15 Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine oznake k.č. br. 955/98 k.o. Novalja I 
Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer i upoznala 
vijećnike sa prijedlogom za kupnju zemljišta koje se nalazi u dijelu Samorašnji put, a njegova 
namjena bila bi uređenje javnog prostora – parka jer u tom dijelu naselja  nema takvog 
sadržaja. Predložila je da se prijedlog nadopuni u stavku 2. čl. 1. i da se definira način i 
dinamika isplate. 
U raspravi vijećnik  Robert Badurina upitao je za status susjedne čestice koju ne kupuje Grad 
da li će biti građevinska ili zelena površina, a gradonačelnik je odgovorio da Grad nema 
namjeru kupovati ovu drugu česticu i vlasnik neće moći razvijati objekt  na cijeloj površini a 
ako da primjedbu može se usvojiti. Vijećnik  Aleksij Škunca rekao je da je cijena kupnje 
previsoka, a vijećnik Jurica Palčić podržao je  odluku o kupnji jer je u tom dijelu Novalje 
potreban takav sadržaj tj. javni prostor na kojem bi trebalo organizirati i eko otok. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika s time da se u članku 1. st. 2. definira dinamika isplate i dodaje se: 
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Kupoprodajnu cijenu iz stavka 1. ovog članka Grad Novalja obvezuje se isplatiti vlasnici 
nekretnine u tri obroka i to: 

- 40.000,00 eur u kunskoj protuvrijednosti po srednjem tečaju Hrvatske narodne 
banke na dan plaćanja do 31. prosinca 2016.g. 

- 40.000,00 eur u kunskoj protuvrijednosti po srednjem tečaju Hrvatske narodne 
banke na dan plaćanja do 30. lipnja 2017.g. 

- 45.450,00 eur u kunskoj protuvrijednosti po srednjem tečaju Hrvatske narodne 
banke na dan plaćanja do 30. rujna 2017.g. 

  
 
Glasovanjem, sa 8(osam) glasova za i 4 (četiri) suzdržana  Gradsko vijeće donijelo je  
 

Odluke o kupnji nekretnine oznake k.č. br. 955/98 k.o. Novalja I 
 

 
AD/16 Prijedlog Odluke o visini sufinanciranja katastarske izmjere i obnove zemljišnih 
knjiga na području k.o. Novalja 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa prijedlogom 
odluke prema kojoj bi se vršilo sufinanciranje građana za obnovu zemljišnih knjiga. 
Vijećnik Aleksij Škunca predložio je da se razmisli o plaćanju akontacije  budući da se ne zna 
o kojoj površini se radi kod pojedinog vlasnika, a gradonačelnik Ante Dabo predložio je da se 
ljude koji imaju veliku površinu uputi u prigovore 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 11 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za   Gradsko vijeće donijelo je  

 
Odluku o visini sufinanciranja katastarske izmjere i obnove zemljišnih knjiga na 

području k.o. Novalja 
 
 
AD/17 Prijedlog Suglasnosti na pokretanje postupka zaduživanja 
Uvodno obrazloženje iznio je Antonio Datković, voditelj odsjeka za EU fondove i upoznao 
vijećnike sa prijedlogom za davanje suglasnosti na zaduživanje Grada kod HBOR-a za 
financiranje velikih projekata. 
U raspravi  vijećnik  Jurica Palčić predložio je da se projekt kulturnog centra Gozdenice izloži 
na stranicama Grada kako bi ga svi mogli vidjeti, a vijećnik  Lukica Šuljić predložio je da 
prostor na kojemu je Gozdenica tijekom ljeta bude namijenjeno za parkiralište tako da se 
rastereti centar grada. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih Gradsko vijeće donijelo je  
 

Suglasnost na pokretanje postupka zaduživanja 
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AD/18 Prijedlog Odluke o izradi II. izmjena i dopuna  Prostornog plana uređenja Grada 
Novalje 
Uvodno obrazloženje iznio je gradonačelnik Ante Dabo i upoznao vijećnike sa prijedlogom 
kojim se pokreće izrada izmjena i dopuna PP da bi se moglo pristupiti izradi UPU za pojedine 
zone kao npr. UPU-a Dabi Vidasi kojih se izrada pokreće na ovoj sjednici. 
Vijećnik Aleksij Škunca konstatirao je da se zona obuhvata naselja ne mijenja, samo raspored 
unutar njih. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 11 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za  Gradsko vijeće donijelo je  

 
Odluku o izradi II. izmjena i dopuna  Prostornog plana uređenja Grada Novalje 

 
AD/19 Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja dijela ugostiteljsko 
turističke zone Dabi – Vidasi (2. dio) 
Uvodno obrazloženje iznio je gradonačelnik Ante Dabo i upoznao vijećnike sa prijedlogom za 
pokretanje postupka izrade UPU Dabi Vidasi koje je inicirao  gosp. Zdravko Biskupić, a Grad 
je nosioc projekta prema zakonskoj proceduri. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 11 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za  Gradsko vijeće donijelo je  
 

Odluku o izradi Urbanističkog plana uređenja dijela ugostiteljsko turističke zone  
Dabi – Vidasi (2. dio) 

 
AD/20 Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na dijelu k.č. 
br. 4735/3 k.o. Novalja 
Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer i upoznala 
vijećnike sa prijedlogom za skidanje statusa javnog dobra za k.č. 4735/3 k.o. Novalja 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za  Gradsko vijeće donijelo je  
 

Odluku o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na dijelu  
k.č. br. 4735/3 k.o. Novalja 

 
AD/21 Prijedlog Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala vijećnike sa 
prijedlogom davanja koncesija  za razdoblje od 2017 – 2019. godine 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih   Gradsko vijeće donijelo je  
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Srednjoročni  (trogodišnjeg) plana davanja koncesija 

 
AD/22 Prijedlog Godišnjeg  plana davanja koncesija 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala vijećnike sa 
prijedlogom davanja koncesija  za 2017. godinu 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) sudržanih   Gradsko vijeće donijelo je  
 

Godišnji  plan davanja koncesija 
 

 
AD/23 Prijedlog Odluke o III. izmjeni i dopuni Odluke o visini koeficijenata za obračun 
plaće službenika i namještenika 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa prijedlogom 
za povećanje koeficijenta za radno mjesto  referenta koji vodi poslove komunalne 
infrastrukture. 
Vijećnik Aleksij Škunca složio se s prijedlogom i istaknuo potrebu za zapošljavanje još 
jednog djelatnika u ovoj službi koja se treba osnažiti i dao sve pohvale na račun suradnje sa 
Antom Dabo koji vodi ove poslove. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za  Gradsko vijeće donijelo je  
 

Odluku o III. izmjeni i dopuni Odluke o visini koeficijenata za obračun plaće  
službenika i namještenika 

 
 
  

     
Klasa: 021-05/16-01/23 
Urbroj: 2125/06-02/01-16-02 
Novalja, 13. prosinca     2016.  godine  
 
 
 
 

                                   
Zapisnik izradila                             Predsjednica  Gradskog vijeća  
Lucie Zubović,v.r.     Vesna Šonje Allena,dipl.ing.arh.,v.r.  

 


